

Title (en)
Make-up kit.

Title (de)
Schminkgarnitur.

Title (fr)
Nécessaire pour maquillage.

Publication
EP 0333604 A1 19890920 (FR)

Application
EP 89420087 A 19890309

Priority
FR 8803354 A 19880310

Abstract (en)

The invention concerns a make-up kit for reproducing and depositing an ornamental pattern on the surface of the skin. This kit comprises at least one sheet (1) for reproduction made from flexible material and adhesive to the skin and provided with a cut-out having the contour of the pattern to be reproduced, a make-up product, and a device for the application and transfer of the make-up product. The invention applies to the decoration or ornamentation of any part of the human body. <IMAGE>

Abstract (fr)

La présente invention concerne un nécessaire pour maquillage permettant de reproduire et déposer un motif ornemental sur la surface de la peau. Ce nécessaire comprend au moins une feuille (1) de reproduction, en matériau souple, adhésive sur la peau, et pourvue d'une découpe ayant le contour du motif à reproduire, un produit de maquillage, et un dispositif d'application et transfert du produit du maquillage. L'invention s'applique à la décoration ou l'ornementation de toute partie du corps humain.

IPC 1-7
A45D 40/26

IPC 8 full level
A45D 29/00 (2006.01); **A45D 40/26** (2006.01)

CPC (source: EP)
A45D 29/004 (2013.01); **A45D 40/26** (2013.01)

Citation (search report)

- [AD] FR 1577258 A 19690808
- [A] DE 3347437 A1 19850711 - KROESEN JOSEF
- [A] FR 1538577 A 19680906 - OREAL

Cited by
US5161688A; FR2673363A1; EP0714620A3; US5052418A; EP1611815A1; US5137040A

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0333604 A1 19890920; FR 2628306 A1 19890915; FR 2628306 B1 19910830

DOCDB simple family (application)
EP 89420087 A 19890309; FR 8803354 A 19880310